
 
Zapisnik  

1. redne seje Komisije za promocijo ŠZS, ki je bila v četrtek, 15. junija 2023 s pričetkom 

ob 17. uri v prostorih zveze, Bravničarjeva 13, Ljubljana 

 

 

Prisotni: Ivana Hreščak, Matjaž Mazzini, Silva Razlag, Luka Rifelj, Jože Skok (člani komisije) 

Ostali vabljeni: Nina Rob, generalna sekretarka ŠZS 

 

Po uvodnem pozdravu je predsednica komisije Silva Razlag predlagala dnevni red, kot je bil 

poslan z vabilom in sicer: 

1. Konstituiranje komisije 

2. Seznanitev s smernicami dela komisije 

3. Obravnava predloga Poslovnika o delu komisije  

4. Obravnava predloga dela komisije  

5. Pregled aktivnosti v letu 2023  

6. Pobude in predlogi  

7. Razno 

 

Predlog dnevnega reda je bil soglasno potrjen s tem, da je morebitne dodatne vsebine mogoče 

izpostaviti pri točki »razno«. Za 3. in 4. točko dnevnega reda je bilo gradivo poslano skupaj z 

vabilom, za 5. in 6. točko pa je bilo poslano naknadno skupaj s še nekaterimi gradivi. 

 

Ad 1: Konstituiranje komisije 

Pri tej točki dnevnega reda je na UO ŠZS imenovana predsednica Komisije za promocijo podala 

nekaj dodatnih predlogov tako kadrovskih kot tehničnih. Tudi možnost prevzema predsedniške 

funkcije s strani katerega od ostalih članov. Po krajši razpravi so bili sprejeti naslednji 

Sklepi: 

1. Za predsednico komisije se potrjuje že imenovana Silva Razlag. 

2. Za podpredsednika komisije se soglasno potrdi Matjaža Mazzinija. 

3. »Funkcijo« zapisnikarja je prevzela predsednica komisije z obljubo, da bodo zapisniki 

vsebovali le bistvene vsebinske razprave članov in ostalih vabljenih ter sprejete sklepe. 

4. Predlog zapisnika se pošlje vsem članom komisije v pregled z namenom dopolnitve in 

končne potrditve zapisane vsebine, nakar se čistopis objavi na spletni strani zveze v 

»mapi« komisije, za kar poskrbi strokovna služba zveze.  

5. V osnovi bodo seje sklicane ob 17. uri. Dan po dogovoru s tem, da bi se izogibali  

petkom. 

6. Trajanje sej maksimalno dve uri, ker sicer se izgubi pozornost in koncentracija. 

7. Člani komisije dovoljujejo, da se jim vsa gradiva pošiljajo na »odprto« meiling listo. 

8. Za potrebe obračuna potnih stroškov in sejnin člani komisije osnovne podatke 

posredujejo predsednici komisije, ki uredi vse potrebno za nakazila. 

9. Vsi člani komisije so enakovredni in kolektivno sodelujejo pri vseh nalogah in projektih. 

Edino predsednici pripadajo nekatere dodatne obveznosti kot so sklicevanje in vodenje 

sej, sodelovanje pri določenih dogovorih, ko je potrebna njena prisotnost, v kolikor le-



 
ta ne zadolži katerega od ostalih članov komisije glede na poznavanje določene 

specifike.    

 

Ad 2: Seznanitev s smernicami dela komisije 

UO ŠZS je za vse pomožne odbore in komisije pripravil smernice za njihovo delovanje v skladu 

s 7. alinejo 24. člena Statuta, tudi za Komisijo za promocijo in sicer v naslednji vsebini: 

»Komisija za promocijo skrbi za prisotnost medijev na državnih prvenstvih, sodeluje pri 

otvoritvah in zaključnih ceremonijah na državnih prvenstvih, pri novinarskih 

konferencah … Skrbi za čim večjo popularizacijo šaha v medijih«. 

 

Sklep: 

Komisija sprejema smernice za svoje delo, ki jih je opredelil UO ŠZS s tem, da je promocija 

zelo širok pojem in se začne pri vsakem posamezniku, povezanim s šahom - od igralk in 

igralcev, klubov in društev, funkcionarjev zveze, ambasadorjev šaha, imenovanih na občnih 

zborih zveze, posameznikov z drugimi visokimi državnimi priznanji (Bloudkova priznanja), 

mentorjev šahovskih krožkov po OŠ, trenerjev,  dopisnikov V ŠM in drugih medijih  … Na vse 

te komisija računa tudi pri svojem delovanju za čim bolj pozitivno promocijo šaha širši javnosti. 

 

Ad 3: Obravnava predloga Poslovnika o delu komisije 

Predlog Poslovnika o delu komisije so vabljeni prejeli skupaj z vabilom. Ker ni bilo dodatnih 

predlogov za spremembe in dopolnitve, je bil sprejet naslednji 

 

Sklep: 

Člani komisije soglašajo s predlogom vsebine Poslovnika o svojem delu s tem, da se le-ta iz 

predloga spremeni v Poslovnik in se objavi na spletni strani zveze v »mapi« komisije, za kar 

poskrbi strokovna služba zveze. 

 

Ad 4: Obravnava predloga dela komisije 

Z vabilom je bil članom komisije poslan tudi predlog aktivnosti, ki naj bi jih  pokrivali v okviru 

svojih pristojnosti. Veliko od njih je samo nadaljevanje začetih projektov komisije prejšnjega 

mandata. Najtežje delo čaka komisijo pri promociji lastnega glasila zveze, to je Šahovske misli 

(v nadaljevanju ŠM), ki žal nima dovolj interesa niti med šahisti, kaj šele v ostali širši javnosti.  

 

Sklepi: 

1. Predlog programa dela komisije je dobra osnova, ki pa ga je potrebno sproti dopolnjevati 

in za določene točke konkretizirati aktivnosti. 

2. Področje promocije je tako obširen in zahteven projekt, ki bi zahteval zaposlitev 

najmanj ene profesionalne osebe, zadolžene za to področje s konkretnimi pooblastili. 

3. Matjaž Mazzini se je zadolžil, da bo obnovil aktivnosti, povezane s slovenskimi 

knjižnicami in jih ponovno povabil k naročilu nekaj izvodov ŠM. 

4. Preko aktiva ravnateljev osnovnih šol bi šli v promocijo ŠM z možnostjo razdelitve ene 

brezplačne številke na njihovem srečanju in povabilom za naročilo za šolske knjižnice. 



 
Ker bi to bil dodatni finančni zalogaj, je za to potrebno dobiti soglasje UO ŠZS kot 

programskega sveta revije. 

5. Podobno kot osnovne šole bi kazalo nagovoriti slovenske občine (212) z možnostjo 

razdelitve enega brezplačnega izvoda ŠM in povabilom na letno naročnino, ki znaša 

20,00 evrov.  

6. Na člane Upravnega odbora ŠZS kot člane programskega sveta revije ŠM bi naslovili 

pobudo za pridobitev sponzorjev za pokritje stroškov dodatnega števila izvodov ŠM za 

osnovne šole in občine na osnovi finančnega poročila, ki ga skupaj pripravijo Matjaž 

Mazzini in Luka Rifelj v sodelovanju z urednikom ŠM Matejem Šebenikom. 

7. Matjaž Mazzini prevzame obveznost za aktiviranje portala, ki bi objavljal šahovske 

vsebine za pomoč mentorjem šahovskih krožkov po osnovnih šolah  

 

Ad 5: Pregled aktivnosti v letu 2023 

Pregled pomembnih šahovskih dogodkov doma in v tujini v času od julija 2023 do konca leta 

2023 so člani komisije prejeli skupaj z vabilom. Ob dokaj široki razpravi so bili sprejeti 

naslednji 

 

Sklepi: 

1. Komisija za promocijo bo v okviru svojih pristojnosti aktivno sodelovala pri realizaciji 

zahtevnih tekmovalnih in organizacijskih projektov do konca leta 2023. Mednarodne 

projekte, za katere ŠZS še ni potrjena kot organizator, se črta iz programa. 

2. Za največji mednarodni projekt, Evropsko prvenstvo v pospešenem in hitropoteznem 

šahu za mlade od 8 do 18 let, katerega organizator bo Slovenija in sicer v času od 27. 

septembra do 1. oktobra 2023, komisija predlaga izdajo posebne številke ŠM kot 

reklamo za najavo omenjenega prvenstva. Seveda to ponovno zahteva dodatna finančna 

sredstva, ki bi jih naj preko sponzorjev pridobil UO ŠZS (morda domačin prvenstva 

Toplice Čatež). Predlog finančne konstrukcije pripravijo Matjaž Mazzini, Luka Rifelj 

in Matej Šebenik. 

3. Ob pozitivni odločitvi UO ŠZS bi komisija skupaj z urednikom ŠM pripravila vsebino 

s poudarkom na predstavitvi uspešnih mladih slovenskih šahistk in šahistov, njihovih 

mentorjev na osnovnih šolah ter trenerjev v klubih in društvih. Povabilo posameznikom 

za prispevke bi objavili na spletni strani zveze in v osebnih kontaktih, kjer bi vključili 

tudi redne dopisnike ŠM. Tisk dodatne številke ŠM naj bi bil zaključen do 20. 9. 2023. 

4. Komisija za promocijo bo aktivno sodelovala s ŠK Ljubljana Tajfun kot organizatorjem 

državne članske lige, posebej  pri svečani otvoritvi prvih treh kol, ki so na programu od 

22. do 24. 9. 2023 v Grosuplju in primerno promocijo v medijih.  

5. Pri domačih projektih je potrebno dodati šahovski turnir Open Novo mesto, ki bo  od 

28. oktobra do 3. novembra 2023. 

6. Svetovni dan šaha, 20. julij bi obeležili v podobni obliki kot prejšnja leta s povabilom 

klubom in društvom, naj poiščejo ustrezne oblike promocije. Dodatno bi izkoristili 

Portorož Open in bi skupaj z organizatorji ter štirimi primorskimi (Posočje, Nova 

Gorica, Idrija, Ajdovščina) in štirimi obalnimi (Piran, Koper, Il. Bistrica, Izola) 

šahovskimi klubi in društvi  na ta dan v Portorožu pripravili nek skupen dogodek. 



 
Vsebino povabila za obeležitev tega praznika na področju celotne Slovenije in za 

konkretni dogodek v Portorožu bo pripravila predsednica komisije Silva Razlag, za 

objavo na spletni strani zveze pa bo poskrbela strokovna služba ŠZS 

 

Ad 6: Pobude in predlogi 

Za to točko dnevnega reda so člani komisije prejeli predlog projektov in dogodkov (neke vrste 

nabor), skozi katere bi bilo možno ob že uveljavljenih oblikah še dodatno promovirati šahovski 

utrip v Sloveniji. Po dokaj obširni razpravi so bili sprejeti naslednji 

Sklepi: 

1. Nabor šahovskih dogodkov je dobra osnova za konkretne aktivnosti promocije skozi 

štiriletno mandatno obdobje komisije. Za vsako idejo bo komisija v prihodnje poskušala 

opredeliti obliko in nosilce s konkretnimi zadolžitvami. 

2. Priprave na 90-letnico delovanja ŠZS leta 2025 gotovo zahtevajo širšo razpravo in 

dogovor, zato se ta pobuda čim prej posreduje UO ŠZS. 

3. Komisija podpira pobudo o možnosti vključitve določenega šahovskega dogodka v 

okviru projektov Nove Gorice, ki bo leta 2025 evropska prestolnica kulture. Matjaž 

Mazzini prevzame nadaljevanje že nekaterih začetih dogovorov in po potrebi vključi 

ostale člane komisije ali vsaj predsednico predvsem v smislu pravočasne prijave za 

finančna sredstva. 

4. Daje se vsa podpora predlogu za akcijo »s šahom na vlak«, ki bi jo morda izvedli ob 

državnem prazniku športa, 23. septembru, o čemer bi bil potreben dogovor z ustrezno 

službo generalnega sponzorja zveze, Slovenskimi železnicami. 

5. Za promocijske aktivnosti bi poskušali pridobiti kakšnega obstoječega ali dodatnega 

sponzorja zveze za reklamiranje njihovih proizvodov in storitev s katerim od »šahovskih 

obrazov«. 

6. Uredniku ŠM predlagamo možnost dopolnitve vsebine z najavo šahovskih dogodkov za 

vsake tri mesece za naprej.   

 

Ad 7: Razno 

Generalna sekretarka ŠZS Nina Rob je podala informacijo o aktivnostih, povezanih z dogovori 

o objavah v nekaterih osrednjih medijih kot je Dnevnik in drugi, kjer so se angažirali znani 

šahisti in šahovski delavci.   

 

Seja je bila zaključila ob 19. uri. 

 

Zapisnik sestavila: 

Silva Razlag, predsednica komisije 

 

    

.         

 


